
_ Conform Regulamentului de functionare al Consiliului Local
desemnat dnul.Iordache Lucian.

_ Astazi, data de rrai sus, are loc sedinta ordinara a Consiliului
totalul de 13 .

Au fost prezenti, in calitate de invitati:
Stoica Aurel - primar
Petrescu Sandina - secretar general

Consiliul local al Comunei Tintesti
Nr.

scolar 2022-2023

PROCf,S VERBAL
al sedintei extraordinare a Consiliului Local Tintesti,

incheiat astazi, 2 9.10.2022

Tintesti, presedinte

local, fiind prezenti

de sedinta este

13 consilieri din

Incep lucrarile sedintei:

_. Dnur. presedinte de sedinta da citire dispozitiei de convocare a Consiriuruiextraordinara in zita de 28.10.20222, dupa cum urmeaza:

1. Proiect de hotarare privind aprobarea numarului de burse acordate elevilorinvatamantul preuniversitar de stat din comuna Tintesti in anul icorar 2022-2023

Initiator: primar, Stoica Aurel

Se spune la vot ordinea de zi. Toti consilierii sunt,,pentru,, .
Se supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare. Toti consilierii sunt.. pentru...

S^g tlece ? !!imu! oun! proiect de hotarue privind aprobarea numarului deburse ucordate etevilor din unitotiiii ii Giiiit prn"oiriri'iti d"";;;;;;;;;;;; Tintesti in anul

Local in sedinta

din unitatile de

Dnul. primar da citire referatului de aprobare si prezinta anexele.
Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate.
Deoarece nu sunt discutii. se supune Ia vot proiectul de hotarare.

,. h ul"1 votului deschis, Proie.ctul de hotarare privind aprobarea numarului de burse acordate elevilor
(r1r unrryrle de in)ata.montul preunitersitar de stat ctin comuii Tintesti in anul scolar zozz--iizs ,"aproba cul3 voturi "pentru", din totalul de l3 consilieri prezenti la sedinta.

Se trece la al doiles D Diverse

Dnul Gomoescu Mihai doresta sa fie lamurita situatia iluminatului de pe prima ulita din pogonele, unde,dl Rosu Adrian, pictor bisericesc are cablu tras pe sub pamant si nu cum a afirmat domnul primar ca nu are.

Dl. Primar raspunde ca dumnealui nu a spus sigur ca are sau ca nu are.

Dl. Iordache intreaba care este situatia toaletelor modulare.



Dl. Primar raspunde ca proiectul se afla in derulare, dar nu se inscribe nimeni la licitatie, din cauza
pretului mic. Ramane de vazut ce se va mai intampla pana la sfarsitul anului, poate va mai creste pretul si se va
inscrie cineva.

Dl. Iordache arata ca exista o cerinta europena care impune ca toaletele sa fie in incinta cladirii.

Domnul primar raspunde ca este la current cu acesta cerinta.

Dl. Iordache intreaba ce posibilitati sunt pentru a se face o biblioteca scolara cu sala de lectura.

Dl. Primar raspunde ca este in plan ca aceasta sala de lectura sa fie facuta, deoarece la Maxenu deja exista.

Dl. Iordache arata ca central termica de la Scoala Pogonele este pusa gresit, se alimenteaza din interior si
este intr-o stare avansata de degradare.

Dl. Primar raspunde ca afirmatiile nu sunt adevarate. Pozitia centralei nu se poate schimba din cauza
hornului, dar are system de refulare si se poate exploata. Se are in vedere achizitionarea uneia noi.

Dl. Iordache da citire unui material intocmit cu prilejul efectuarii unor vizite la scolile de pe raza comunei
noastre. In urma acestei vizite a constata ca la Scoala Maxenu lucrurile stau mult mai bine decat la Scoala
Pogonele.

l. La Pogonele, atat la scoala, cat si la Gradinita lemnele stau in ploaie.
2. Gardul este afectat, trebuie reparat.
3. Camera centralei este deplorabila.
4. Pazia este gaurita.
5. Lambriul de pe hol este degradat, trebuie schimbat.
6. Usile arata foarte rau, trebuie schimbate.
7. La Gradinita este necesara refacerea aleei si o rampa pentru persoanele cu dizabilitati.

Dl. Radu Manole este nedumerit de faptul ca nimeni din conducerea scolii nu a prezentat un referat in
care sa fie identificate aceste probleme si in acest fel se putea contura un buget al scolii si vedeam care sunt
fondurile.

Dl. Primar raspunde ca a fost alocat un buget scolii si nu stie de ce nu au fost facute aceste lucrari.

Dl. Iordache propune sa nu se ma idea bugetul scolii, ci primaria sa faca lucrari de acei bani.

Drept care, s-a intocmit prezentul proces verbal.

Presedinte de sedinta,
Consilier, Iordache Lucian

Intocmit,
Secretar general delegat, Petrescu Sandina


